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Corren 
El consell de 
la Segarra respon 
a Tora i Biosca 
Davant de les últimes 
dec1aracions deIs ajun
taments de Tora i Bios
ca, municipis ara de la 
comarca del Solsones, 
on s'acusava el Consell 

. Comarcal de la Segarra 
de deixar sense serveis 
aquests dos municipis i 
de deixar-Ios penjats en 
materies de que com a 
comarca estem, encara 
a hores d'ara, obligats a 
prestar, es dona resposta 
de forma oficial de part 
del president del consell, 
Ramon Augé, i de part 
del consell de la nostra 
comarca. 

En primer lloc, mani
festem el nostre males
tar i decepció pel fet que 
aquests dos municipis 
van decidir marxar de 
la nostra comarca sense 
un referendum ciutada i 
sense que la Segarra hagi 
pogut explicar a la ciuta
dania deIs dos municipis 
els serveis que es presten 
des del consell i el sentit 
de continuar pertanyent 
a la comarca. 

La realitat deIs ser
veis que, encara avui en 
dia, estem donant degut 
a contractes o normativa 
previa al traspas dels dos 
municipis que finalitzen 
properament és que s'es
ta complint amb el ser
vei en tots els casos i de 
la manera més professio
nal possible, com no pot 
ser d'una altra manera 
amb el grau de professi
onalitat deIs serveis que 
garantim des de) nostre 
consell. 
. En tot cas, aquesta de

núncia que han fet els dos 
municipis afectats no té 
cap altre sentit que una 
acció de frustració i im
potencia. Una situació 
que veuen avui dia i que 
perjudicara els seus ve
lns i velI1es.després d'ha
ver marxat de la comar
ca, amb tot el que aixo 
implica, després de veu
re que els serveis que els 
poden oferir des del Sol
sones no són els mateixos 
que els que donem a la 
nostra comarca, tant per 
als ajuntaments com per 
als velns. 1 no només ai
xo, és aquí on volem po
sar en valor la nostra co
marca de la Segarra, la 
gent que en formem part 
amb el conjunt deIs nos
tres municipis i el mateix 
conseU que ens engloba 
a tots. 

Per concloure, el con
seU ha fet i fara una féi
na incansable per la nos
tra comarca de la Segar
ra, una comarca que ens 
estimem i ens sentim 
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nostra, amb tota la gent 
que hi viu. Així dones, 
el succelt en aquest dar
rer any i les declaracions 
deIs ajuntaments faran 
bona la dita que "de ve
gades no sabem el que te
nim fins que ho perdem". 
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Srs. Albert Aliaga i 
Laura Estadella del 
Fon;a Lleida 
És la primera vegada que 
escric una carta al direc
tor i ho faig molt indig
nat, decebut, humiliat i 
molts adjectius més grui
xuts per la decisiói com 
(molt ufans, orgullosos, 
felic;os, etc.) han presen
tat la campanya 2024-25 
d'abonats al Forc;a Lleida. 

Soc soci/abonat des 
de la temporada 2001-
2002, any en que varem 
debutar a l'ACB, primer 
com a soci ordinari i des 
de 2013 com a jubilat i 
sempre ocupant un seient 
en un Uoc que a mi m'ha 

". 

semblat bo pels meus 
mitjans visuals, econo
mics, físics, etc. Com a 
jubilat se m'ha aplicat el 
descompte que la jun
ta ha cregut adequat. 
Fins aquí tot molt bé i 
correcte. 

Aquest any és quan em 
sento altament humili
at, de la manera i forma 
com ho presenten. Surt 
publicat al web i al diari 
SEGRE: "L'afició volia 
ACB, ja la tenim aquí." 
Que vol dir? Ho volíeu, 
dones pagueu. Aixo, dit 
a tots els socis, esta mal 
dit i expressat, cree, pero 
als jubilats posar-nos a 
la zona 11 (zona exclu
siva per-a jubilats, seni
ors o majors de 65 anys), 
la pitjor zona del pavelló 
juntament amb l'anome
nat Dragon Khan, és im
presentable, humiliant i 
quasi és fer-nos fora de la 
nomina de socis. 

Cree que el més correc
te i just és que tinguem 
el descompte que la jun
ta cregui correcte (10%, 
15%,20% per dir alguna 
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Creieu que hi haura repetició 
electoral a Catalunya? 

Sf: 

No: 

Ns/Nc: 

70,23% 

22,95% 

6,82% 

Hi han participat fins a les 21.00 h 
d'ahlr 440 persones 

PRÓXIMA PREGUNTA: 
Teniu previst fer algun vlatge aquest estiu? 

Voteu i deixeu un comentari a 
www.segre.com 
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cosa) i ocupar un lloc en 
qualsevol zona com fins 
ara, com es fa amb tots 
els serveis que utilitzem 
el coHectiu de jubilats i 
en que ens apliquen trac
tes especials (entrades a 
esports, transports, es
pectacles, etc.). 

Espero que la junta di
rectiva del Forc;a Lleida 
s'ho repensi i faci un can
vi en la seva decisió. 

Atentament, 

Perque? 

J.M.I. 
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Recentment, s'ha prohi
bit l'entrada al cementi
ri amb cotxe a les perso
nes amb discapacitat del 
70% que tenim mobili
tat redulda a un maxim 
de 100 metres i que anem 
soles. Ara ni tan soIs po
dem visitar els nostres és
sers estimats. 

Soc l'Albert Bergés (lo 
Quirra) i m'he hagut de 
comprar una cadira elec
trica desmuntable, que, 
per utilitzar-la, necessito 
l'ajuda deIs enterradors 
del cementiri de Lleida. 
Confío en la bona reacció 
i solució de l'equip de go
vern municipal de Lleida, 
encapc;alat pel meu amic 
Felix Larrosa (alcalde). 

També, cal agrair i 
remarcar la gran valua 
del personal de quirofan 
número 4, a carrec de la 
doctora Begoña García, 
de la clínica Perpetuo So
corro de Lleida, per la se
va professionalitat en la 
intervenció d'un cancer 
de pell a 1'0reUa, ainb el 
bon seguiment i gran re
sultat. Grades, equip! 

ALBERT BERG~S IBAF4ES 

El Segre ja no és un ríu, és una vergonya 
Aquest lectorens envía aquesta foto feta des de la passarel·la deis Camps Elisís fa molt 
pocs dies. Aigua, la mínima, i ara ja no som en plena crisi de sequera, i algues, massa. 

Aspecte penós i un viver de mosquits. Caldria fer-hi alguna cosa, no? 


